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2. Fejezet    

Az október nem sok izgalommal szolgált a kis történetemben sajnálatos módon, 

fejleményekben nem bővelkedett. Ez nem is annyira meglepő, hiszen október a szüreté és 

nem szabad megfeledkeznünk arról sem, hogy órát állítottunk, ami valljuk be, nem 

annyira érdekes dolog. 

A szokásos néhány (!) apróbb jogsérelmi kérdésen felül a még szokásosabb és 

már-már „törzsvendégnek” számító panaszosommal folytattam sűrűbb levélváltást a még 

tavalyi Nemzeti Felsőoktatási Ösztöndíj leadásának jogszerűségével kapcsolatban, de úgy 

fest, hogy elkerülhetetlen egy személyes konzultáció a problémát illetően. 

Szakterületi koordinátor közvetítésével beérkezett hozzám egy panasz zaklatással 

kapcsolatban, mire az érintett fél javaslatomra Pozsár-Szentmiklósy Zoltánhoz fordult, aki 

az Egyetemi Ombudsman tisztség kialakítását kezdeményezte. E-mailen keresztül 

megkerestem, hogy tudna-e valami kézzelfogható információval szolgálni, amit a Tisztelt 

Küldöttgyűlés elé lehetne tárni, de sajnos a következő választ kaptam: 

„Kedves Dóra, 

köszönöm a jelzést és azt különösen, hogy a TTK HÖK keretében kiemelt figyelmet 

szentelnek ezeknek a kérdéseknek. Az ombudsman-szabályzat tervezetét jelenleg 

még tárgyalja az egyetemvezetés, de ahogy közzétehető a szélesebb nyilvánosság 

(különösen a hallgatók) számára, rögtön küldöm. Természetesen az ombudsmani 

struktúra felállításáig is érdemes szorosan együttműködnünk, beleértve az 

Életvezetési Tanácsadó hálózat keretében dolgozó pszichológusokat is. 

Jelzését megköszönve, üdvözlettel, 

Pozsár-Szentmiklósy Zoltán” 



Ilyen téren tehát várhatóak fejlemények a közeljövőben. 

Kilátásba helyeződött a HKR módosítása is, amin, mint ahogyan az utólag kiderült a 

Tanulmányi Hivatal már a nyár eleje óta dolgozik. Egyeztettem Török Gabriellával az ügyben, de 

itt sem történt még semmi közlésre érdemes egyelőre. HKR módosítás biztosan lesz, egyelőre 

nem a kari különösben. A novemberi KT-ra tervezik megküldeni. Jelenleg egyeztetések folynak, 

de egyeztetendő anyag még nincs. 

A Tanulmányi-és Oktatási Bizottság nem ülésezett az elmúlt hónapban.  

A fentiek tükrében reménykedhetünk benne, hogy kis hazánk borvidékein gyümölcsözőbb 

volt a helyzet, mint itt. Szent András havában a fentiekben említett területeken várhatóak 

fejlemények.  

Folytatás következik… 
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